
        

     Referat af arealudvalgsmøde den 26/8 2010   
 
Tilstede: Helle, Dorrit, Minna og Jørn. 
 
Vi har et restbudget på ca. 10.000 kr (ca. halvdelen tilbage) 
 
Prioritet 1: Dorrit undersøger omkring beton-plantesten og 
beplantning – Jørn sekunderer. 
 
Prioritet 1: Minna undersøger planter hos Søren (Lynge 
Planteskole) og sørger for beplantning af de to betonrør – med 
ekstrajord: Sept/okt. 
 
Prioritet 1: 2 x cypreslunde, divergerende nuancer af grønt. 
Den ene lund beliggende i hjørnet af klatretræ-firkanten mod 
nr. 81. Den anden ved vådområdet langs fodboldbanen. 
Minna undersøger hos Søren, hvilke træer han vil anbefale til 
vores arealer. 
 
Prioritet 1: 4 sommerfuglebuske ved den lille legeplads. Minna 
undersøger mulighederne hos Søren. 
 
Små planterier klarer vi selv – de større ordner Søren. 
 
Forespørgsel om fældning af mirabelle-træ(er) ved nr. 108: 
Tjah, hvis de generer naboerne, må de(t) vel fældes. 
 
Også en lang snak om beboernes forskellighed omkring deres 
eget nærområde m.h.t. planter og andet. 
 
Også en lang snak om, at visse beplantninger, f.eks. Minnas 
lavendel bliver udsat for hærværk: ØV!   Ref.: Jørn 



  


